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1. ’t Goy in de schijnwerpers (voorwoord) 
Met trots mag ik u namens het bestuur van Stichting Mooi ’t Goy ons derde jaarverslag 
presenteren. Daarbij ben ik vooral trots op ons dorp. Wat hebben we met elkaar mooie 
stappen gezet in 2023. Het college van B&W heeft in november 2023 ingestemd met 
het door het dorp opgestelde woningbouwplan op de locatie Kerkzicht en het college 
is gestart met het opstellen van een omgevingsplan. Eind 2023 werd duidelijk dat onze 
aanpak tamelijk uniek is. Daarmee trokken we de belangstelling van regionale en 
nationale media. Het jaar 2023 is ook het jaar waarin we samen met Stichting De Ploeg 
een subsidie van € 150.000 hebben ontvangen om te investeren in de Bloeizone. En 
ook het participatieconvenant dat we hebben afgesloten met Sunvest over het 
zonneveld Oosterlaak mag niet onvermeld blijven. 

En zo hebben we in ons kleine dorp ook in 2023 mooie stappen vooruitgezet. Lijken 
we daarbij op dat kleine Gallische dorp van Asterix en Obelix? Geenszins! In dat dorp 
strijden ze tegen de Romeinse overheersing en hebben ze toverdrank. Wij hebben in 
ons dorp geen kroeg meer en, en dat is belangrijker, we gaan in ’t Goy de strijd niet 
aan. In plaats daarvan zoeken we de samenwerking en dat lukt op vrijwel alle vlakken.  

En soms zit het helaas niet mee. Op het terrein van het windpark Goyerbrug is het ons 
niet gelukt om tot samenwerking met de gemeente te komen. De financiële belangen 
van de initiatiefnemer en de ambities van sommige fracties in de gemeenteraad, 
wogen jammer genoeg zwaarder dan de gerechtvaardigde verlangens van ’t Goy om 
tot reële afdwingbare geluidsnormen te komen. Dat is teleurstellend en dat leest terug 
in dit jaarverslag. Maar, daar gaan we niet blijvend zuur over doen. We hopen dat we 
een volgende keer op dat vlak wel tot goede zaken met de gemeente Houten kunnen 
komen. Aan ons zal het ook dan niet liggen. Intussen wachten we rustig onze 
beroepsprocedure bij de Raad van State af.  

Op de valreep van 2023 hebben we een bestuursreglement vastgesteld. Daarin wordt 
duidelijk wat onze taken zijn, hoe we taken in het bestuur verdelen, op welk moment 
er vacatures in het bestuur komen en hoe wij verantwoording afleggen over ons 
handelen aan het dorp. Vooral dat laatste is belangrijk.  

Tot slot een terugblik. Wie mij kent, weet dat ik 
daar eigenlijk niet van hou. Het gezegde is 
immers niet voor niets ‘als we ons blindstaren 
op het verleden, lopen we het risico te worden 
ingehaald door de toekomst’. Toch weet ik nog 
heel goed hoe we in 2016, inmiddels acht jaar 
geleden, zijn gestart met de klankbordgroep. 
Er waren grote zorgen over de leegloop in het 
dorp. Nu is er sprake van een nieuw elan en 
gaan we op volle kracht vooruit. Ik hoop dat u 
net als ik geniet van deze terugblik op 2023 en 
dat het u vooral inspireert om het in 2024 nog 
beter voor ons dorp te doen.  

 

Hans Miltenburg 

Voorzitter Stichting Mooi ’t Goy  
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2. U-bocht 2023  
In dit jaarverslag doet het bestuur van Stichting Mooi ’t Goy, net als in onze eerste twee jaarverslagen, 
verslag van ontwikkeling van de leefbaarheid in ’t Goy. Wij vinden dat 2023 een heel bijzonder jaar is 
geworden. Wij vinden het echt een keerpunt. In 2016 waren we heel bezorgd over de toekomst van ’t 
Goy. Nu acht jaar later staat ’t Goy er heel anders voor. Teruglezend in de Agenda voor de Toekomst 
is beschreven waar we acht jaar geleden nog voor vreesden: 

“In het najaar van 2016 nam een groep bewoners het initiatief tot ‘Mooi ’t Goy’. De groep maakte zich 
zorgen over de toekomst van ’t Goy als leefbare en vitale kern. Tijdens een bewonersbijeenkomst met 
meer dan 150 (van de ruim 600) inwoners van het dorp, hebben zij mandaat gevraagd zich op te werpen 
als contactpersonen en klankbord voor de gemeente Houten. Dat mandaat hebben zij gekregen.” 

En wat verderop stond genoteerd: 

“Een grote zorg van het dorp is dat het op termijn leegloopt, doodbloedt dan wel de eigenheid als klein 
dorp nabij het veel grotere Houten verliest. Als er geen jonge gezinnen meer (kunnen of komen te) wonen 
in het dorp, het dorp vergrijst is en de basisschool verdwenen, wordt het moeilijk het dorp vitaal te houden 
en het wonen aantrekkelijk. Een spiraal naar beneden zou kunnen ontstaan met onder andere 
schrikbeelden als het sluiten van het dorpshuis, het teruglopen of verdwijnen van het huidige actieve 
verenigingsleven, de grote betrokkenheid op elkaar en het grote gevoel van veiligheid. Daarnaast moet 
worden gezegd dat bij ‘Mooi ’t Goy’ de zorg aanwezig is dat de gemeente te weinig integraal kijkt naar een 
leefbaar en vitaal voortbestaan van het dorp op de langere termijn”. 

Het waren geen kleine woorden destijds Maar het gevoel bestond echt en de 
geschetste gevaren waren niet denkbeeldig. Het bestuur is blij dat ons dorp 
definitief een U-bocht heeft genomen. Bijvoorbeeld op het vlak van de woningbouw 
en het fysiek creëren van een dorpsplein. Maar ook op het terrein van investeren 
in de leefbaarheid in het dorp en de branding van ons dorp. Dat laatste ook samen 
met Stichting de Ploeg in het kader van het Bloeizone leader-project.  

3. Vrijwilligerswerk, onverplicht, maar niet vrijblijvend 
In 2022 dachten we nog dat het in 2023 niet gekker kon worden. Het jaar 2023 heeft ons geleerd dat 
onze verbeelding tekortschoot. Het jaar 2023 was eigenlijk te intensief. Eerlijk is eerlijk, we hebben ons 
soms verslikt in de hoeveelheid energie die nodig is om alles van de grond te krijgen. Het leader-project, 
de woningbouw, het zonnepark Oosterlaak en de energietransitie in het algemeen, vroegen erg veel 
aandacht. Als bestuur hebben we daarom ook zaken moeten laten lopen. Ook dat leest u in dit 
jaarverslag.  

We hebben echter ook mogen ervaren dat er in ons dorp veel mensen zijn die graag hun bijdrage willen 
leveren. Dat bleek op bewonersavonden en toen we mensen vroegen om te participeren in de 
werkgroepen van het leader-project. En dat maakt optimistisch. We hebben ervaren dat hulp vragen in 
’t Goy niet aan dovemans oren is gericht, maar tot actie leidt.  

We bedanken daarom graag onze mede-inwoners voor hun inzet en betrokkenheid.  

4. Wat had in 2023 beter gekund? 
Laten we in dit jaarverslag maar met de deur in huis vallen. We hadden een paar zaken graag beter 
gedaan: 

o De bewonersenquête. 
o Aandacht voor de verkeersveiligheid.  
o Het werven van donateurs.  
o Nieuwbouw website Stichting Mooi ‘t Goy 

We hebben in het eerste kwartaal van 2023 een bewonersenquête uitgezet. Omdat de respons erg laag 
was (circa 20 reacties) hebben we besloten om de enquête later opnieuw uit te zetten. Door de vele 
andere activiteiten in 2023 is dit voornemen niet in 2023 uitgevoerd.   
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We hadden ons ook voorgenomen om in 2023 samen met onze school aandacht te 
vragen voor de verkeersveiligheid. In de corona-periode hebben we met het ambtelijk 
apparaat van Houten verkend hoe we met een publieksvriendelijke actie de forenzen 
en het zware verkeer kunnen bewegen om zich wel aan de maximumsnelheid te 
houden (30 of 60 kilometer). We hadden ons voorgenomen om deze actie in 2023 uit te voeren. Helaas 
is het ons niet gelukt om de actie uit te voeren. In gesprekken met de gemeente hebben we het 
onderwerp wel geagendeerd, maar dat gaat niet eerder dan in 2024 en 2025 zijn vruchten afwerpen.  

Het aantal donateurs liep in 2023 terug. We hebben in 2023 het donateurschap ‘tussen neus en lippen 
door’ aan de orde gesteld. Daarmee hebben we de noodzaak om de Stichting te steunen niet of 
nauwelijks onder de aandacht gebracht. Dat gaan we in 2024 heel anders aanpakken. Er komt een 
wervingsactie en we stappen over op een systeem van jaarlijks machtigen. We hopen dat we kort na 
het verschijnen van dit jaarverslag kunnen melden dat het aantal donateurs in 2024 fors is toegenomen! 

Al twee jaar hebben we op het programma staan dat we de website van Stichting Mooi ’t Goy willen 
vernieuwen. Ook in 2023 is dat er niet van gekomen. Maar nu met een goede reden. De website van 
de Stichting wordt opgenomen in de website van de Bloeizone. En die gaat in 2024 100% zeker de lucht 
in! Uw geduld wordt beloond.  

5. Vier (!) bewonersbijeenkomsten 
Als je aan een Goyenaar vraagt om naar een dorpsbijeenkomst te komen, dan maakt hij of zij, als het 
even kan, zijn agenda vrij. Tussen de 10 en 15% van ons dorpsgenoten komt trouw langs. Dat is echt 
een super goede opkomst waar we als Stichting blij mee zijn. Gekscherend maken we weleens de 
vergelijking met Houten. Stel dat daar op een bewonersbijeenkomst 10% van de inwoners zou langs 
komen…..Dan is de koffie niet aan te slepen en de zaal te klein. 

In 2023 hadden we maar liefst vier bewonersavonden. Hieronder ziet u het overzicht. Daarin hebben 
we ook twee andere memorabele momenten opgenomen.  

1e Bewonersavond in de Ploeg 

31 januari 2023 

Op deze bewonersavond in de Ploeg zijn twee concept 
ontwerpen voor de woningbouwlocatie Kerkzicht 
gepresenteerd. Er waren circa 75 dorpsgenoten 
aanwezig.  

2e bewonersavond in de Ploeg 

6 april 2024 

Donderdag 6 april presenteerden Jolanda van Looij en 
Nick van Garderen het definitief ontwerp van de 
woningbouw. Het was een drukbezocht avond. Circa 
100 dorpsgenoten waren aanwezig.   

Feest in de Ploeg 

26 april 2023 

Deze avond vierden we feest in het dorp. Joop 
Middelweerd, Ad de Rooy en Peter de Rooy kregen een 
koninklijke onderscheiding. Niet door onze Stichting 
georganiseerd, maar te mooi om hier niet te noemen. 
Vrijwel iedereen is langs geweest! 

3e Bewonersavond in de Ploeg 

21 september 2023 

Op deze bewonersavond is gesproken over het 
participatieconvenant met betrekking tot Zonnepark 
Oosterlaak, de leader subsidie en de update van de 
Agenda voor de Toekomst van ’t Goy. Er waren ruim 60 
inwoners aanwezig. 

4e Bewonersavond in de Ploeg  

26 oktober 2023  

De bloeizone en de leader subsidie stonden op deze 
avond centraal. Met elkaar hebben we gewerkt aan de 
vier pijlers: bloeizonepad, realiseren 
workshopkeuken/verduurzaming De Ploeg, branding en 
verenigingen. In totaal 67 personen hebben zich 
geregistreerd op de presentielijst.  

Gespreksavond in de Ploeg 

2 november 2023 

Deze avond werd georganiseerd, maar door twee 
politieke partijen (SGP en ITH). De landelijke vereniging 
van kleine kernen hield een inleiding waarin onder 
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andere is gereflecteerd op de Agenda voor de Toekomst 
van ’t Goy. Er waren circa 40 dorpsgenoten aanwezig.  

6. Weekberichten 
Stichting Mooi ’t Goy heeft een stichtingsapp waaraan circa 225 mensen deelnemen. In de Stichtingsapp 
worden regelmatig weekberichten geplaatst. Niet per se elke week, maar alleen als er nieuws is te 
melden. In 2022 zijn 14 weekberichten in de Stichtingsapp geplaatst. Daarnaast zijn ook regelmatig 
andere berichten geplaatst. De Stichting publiceert uitnodigingen voor de dorpsavonden ook in de 
dorpsapp van ’t Goy.  

7. Omgevingsplan project Kerkzicht  
De kogel is door de kerk! Het college van B&W van de gemeente Houten heeft ingestemd met het door 
het dorp opgestelde woningbouwplan voor 50 woningen in ’t Goy op de locatie Kerkzicht. In november 
2023 heeft het college de gemeenteraad geïnformeerd met een raadsinformatiebrief. In de brief aan de 
gemeenteraad schrijft het college dat zij het vaststellen van het plan een belangrijke mijlpaal vinden. 
Het college verwacht dat half 2024 een omgevingsplan voor de woningbouw op de locatie Kerkzicht aan 
de gemeenteraad wordt voorgelegd. Een omgevingsplan is wat vroeger een bestemmingsplan werd 
genoemd.  

Woningbouw is voor de leefbaarheid van ’t Goy heel belangrijk. In de eerste plaats denken we dan aan 
starterswoningen en woningen voor ouderen. We zijn heel blij dat voor hen woningen in het plan 
Kerkzicht zijn opgenomen.  

 

8. Wat vooraf is gegaan aan het project Kerkzicht 

Het begon met de ambities uit de Agenda van de Toekomst 

De woningbouw-ambities van ’t Goy zijn opgenomen in de Agenda voor de Toekomst. Deze agenda is 
in de jaren 2018 en 2019 in een interactief proces met bewoners tot stand gekomen. Daarbij kreeg het 
dorp ondersteuning van Henni Bunnik. In augustus 2019 is de agenda definitief afgerond. De agenda is 
op een zeer drukbezochte bewonersavond (circa 100 inwoners) in De Ploeg gepresenteerd aan het 
dorp. Er was en is een groot draagvlak voor de agenda. De agenda is ook aangeboden aan het 
toenmalige college van B&W en het college heeft positief gereageerd op de agenda. De agenda bevat 
op het terrein van woningbouw onder andere de volgende ambities: 

Ambitie 2.1.  Ook over 25 jaar is wonen in ’t Goy een bewuste keuze. 

Ambitie 2.3.  Jongeren hebben de mogelijkheid in het dorp te (blijven) wonen. 

Ambitie 2.4.  Er zijn voldoende woonmogelijkheden voor senioren in ’t Goy. 
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Ambitie 3.1.  Woningen (en andere gebouwen) hebben een duurzame energievoorziening. 

Ambitie 5 ’t Goy heeft een dorpse sfeer, waarbij welzijn, voorzieningen, wonen, mobiliteit en 
bereikbaarheid goed geïntegreerd zijn in één dorpsbouwkundige ontwikkeling. 

Ambitie 5.1.  Beusichemseweg is rustige ‘dorpsstraat’ zonder zwaar verkeer. 

Ambitie 5.2. ’t Goy heeft een dorpscentrum (dorpshuis sociaal hart). 

Ambitie 5.3. Wonen in ‘t Goy is wonen in een landelijke omgeving. 

De visualisering van de Agenda van de Toekomst in het masterplan 

Stichting Mooi ’t Goy heeft eind 2020/begin 2021 aan Nick van Garderen, Wim de Haan en Robert Derks 
gevraagd om de woningbouwambities van ’t Goy te verbeelden in een planologisch masterplan voor het 
dorp. Deze drie deskundigen hebben ’t Goy om niet geadviseerd. Nick van Garderen is geboren en 
getogen in ’t Goy. Hij is stedenbouwkundige/architect. Nick van Garderen heeft het resultaat van het 
werk van dit driemanschap verwerkt in een video die op YouTube is te vinden.  

Op 21 april 2021 is het masterplan op een digitale bewonersavond (pandemie) gepresenteerd. Aan 
deze bijeenkomst namen circa 75 tot 85 inwoners van ’t Goy deel. Ook dit keer werd de avond begeleid 
door Henni Bunnik. In de online enquête kreeg de avond 4,67 sterren (5 was het maximum).  

Vervolgens zijn we aan de slag gegaan met de werkgroep woningbouw 

De volgende stap in het proces was het inrichten van de werkgroep woningbouw. Aan de werkgroep 
nemen vertegenwoordigers van de gemeente, de provincie, Stichting Mooi ’t Goy en 
vertegenwoordigers van de lokale katholieke geloofsgemeenschap deel. De werkgroep heeft besloten 
om het masterplan stedenbouwkundig uit te laten werken. In verband met de financiering van die 
uitwerking is besloten Stichting Kerkzicht op te richten. De Stichting heeft een lening gekregen van de 
katholieke kerk. Daarmee was het mogelijk om een stedenbouwkundige vertaling van het masterplan te 
maken. De opdracht is gegund aan Nick van Garderen (stedenbouwkundige) en Jolanda van Looij 
(landschapsarchitect). Het bestuur van Stichting Kerkzicht wordt gevormd door leden van het bestuur 
van Stichting Mooi ’t Goy en vertegenwoordigers van de katholieke kerk.  

Het stedenbouwkundig plan als resultaat van bewonersparticipatie in 2022 en 2023 

Het masterplan is door de twee extern deskundigen in samenspraak met de werkgroep woningbouw 
uitgewerkt. Tussen- en eindproducten zijn aan de bewoners voorgelegd. Dit heeft plaatsgevonden in 
het volgende proces. 

o Presentatie vier uitwerkingen op 24 november 2022 + verwerken feedback. 
o Presentatie twee ontwerpen op 31 januari 2023 + verwerken feedback. 
o Presentatie definitief ontwerp op 6 april 2023. 
 

De drie bewonersavonden zijn zeer goed bezocht. Telkens tussen de 80 en 100 deelnemers. Dat is 10 
tot 15% van het aantal inwoners. Via weekberichten (whatsapp-groep van Stichting Mooi ’t Goy met 
meer dan 220 deelnemers) en de website van Stichting Mooi ’t Goy zijn ook de overige inwoners zo 
goed mogelijk geïnformeerd.  

Op de bewonersavonden hebben de twee deskundigen hun uitwerkingen (24 november 2022), 
ontwerpen (31 januari 2023) en definitief ontwerp (6 april 2023) gepresenteerd. Na de presentaties 
werden de uitwerkingen of ontwerpen ‘op tafel gelegd’ en hebben bewoners in een interactief proces 
reactie gegeven op de ontwerpen. Hierna is opgenomen hoe dat praktisch in z’n werk ging.  
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Ook participatie met direct omwonenden 

In het vierde kwartaal van 2022 en het eerste kwartaal van 2023 zijn, naast de bewonersavonden, ook 
de direct omwonenden geraadpleegd. Dat hebben de twee deskundigen gedaan en er heeft een 
bespreking plaatsgevonden met vertegenwoordigers van de werkgroep woningbouw. Op deze manier 
waren ook de direct omwonenden in staat om in de eigen vertrouwde omgeving en niet op een openbare 
avond, hun feedback te geven op de plannen en hun persoonlijke inbreng te leveren. Daarbij is door 
sommigen niet verhuld dat de woningbouw tegenover hun woonlocatie niet hun instemming heeft. Toch 
bleek het ook mogelijk om een aantal bezwaren tegemoet te komen. Aanpassingen op de ontwerpen 
die in de opeenvolging van uitwerkingen en ontwerpen zijn verwerkt. Het gaat dan bijvoorbeeld om het 
behoud van zichtlijnen en het voorkomen van lichtinval van auto’s die door de straat rijden.  

Overall beeld draagvlak 

Het overall beeld van de bewonersavond van 6 april 2023 is dat er een groot draagvlak is voor het plan 
in het dorp. Het is begrijpelijk dat inwoners die direct kijken op het nieuwe plan minder enthousiast 
blijven, maar de indruk is ook dat door het zorgvuldige proces en het tegemoetkomen aan bepaalde 
vragen (behoud van zichtlijnen bijvoorbeeld) er ook bij hen (meer) draagvlak voor het plan is ontstaan.  

9. Energietransitie 
De doelen van energietransitie passen één op één bij de Agenda voor de Toekomst van ’t Goy. Het 
dorp is dan ook warm voorstander van de energietransitie. De inwoners van ’t Goy beseffen dat het voor 
de leefbaarheid noodzakelijk is dat forse stappen zetten in het terugbrengen van de CO2-uitstoot. Vanuit 
’t Goy benadrukken wij echter ook dat bij het realiseren van energieprojecten geen gezondheidsrisico’s 
mogen opleveren. In lijn daarmee heeft de Stichting op 31 maart 2023 een zienswijze bij de 
kennisgeving windenergie bij de provincie Utrecht ingediend. Daarbij vinden we dat de provincie Utrecht 
bij de ambities om windenergie te realiseren, onvoldoende rekening houdt met de gezondheidseffecten. 
Concreet vragen wij overheden om geluidsnormen vast te stellen die handhaar zijn en die ervoor zorgen 
dat, als geluidshinder zich voordoet, de molen tijdelijk stilzet. Voor deze stellingname kregen we in 2022 
geen gehoor bij de gemeente Houten. Ook de provincie Utrecht is, zo vinden wij, doof voor dit geluid.  

Burgerparticipatie of burgerlegitimatie? 

We waren ook in 2023 kritisch op de participatietrajecten die de gemeente Houten en de provincie in 
2023 hebben ingericht. Wij hebben sterk het gevoel dat deze trajecten voor overheden een soort van 
‘verplicht nummer’ zijn, die vooral als doel hebben om in het vervolg te kunnen zeggen dat participatie 
heeft plaatsgevonden.  

Het stoort ons dat onvoldoende wordt erkend dat de gevolgen van de energietransitie als het gaan om 
het opwekken van energie, vooral in het buitengebied liggen. Het is immers niet mogelijk om windmolens 
of zonneparken in verstedelijkt gebied te realiseren. Wij ervaren dat mensen die in steden en dorpen 
wonen vanuit hun terechte zorgen over de ontwikkeling van het klimaat, groten ambities uitspreken over 
wind- en zonopwekking. Die kunnen zij echter niet in hun eigen achtertuin realiseren. Die moeten in 
onze achtertuinen worden gerealiseerd. Daar hebben wij twee reacties op: 

1. Wij delen hun zorgen over de klimaatverandering en we onderschrijven voor 100% de noodzaak 
om in het buitengebied energie op te gaan wekken.  
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2. Maar mogen wij dan ook vragen om dat te doen op een manier die voor ons geen 
gezondheidsrisico’s opleveren? 

Dit tweede vraag is, vinden wij, volkomen terecht. Het stoort ons dat deze positieve houding in de 
energietransitie in 2022 niet is erkend door een deel van de gemeenteraad van Houten. Sterker nog, 
ons werd toen ‘not in my backyard’-gedrag verweten.  

Geen participatie in de voorbereiding van het burgerberaad van Houten 

Toen wij in het voorjaar de uitnodiging kregen om te participeren in de voorbereiding van het 
burgerberaad energie, stonden wij voor een dilemma. In 2021 heeft de gemeente een motie 
aangenomen om een separate energieconferentie voor raadsleden en inwoners van het buitengebied 
te houden. Dat zou ons de gelegenheid hebben gegeven om met raadsleden goed in gesprek te gaan 
over het samen voorkomen van gezondheidsrisico’s bij industrieel energieopwekking door windmolens 
in het buitengebied. Wij waren destijds heel blij met die motie. Het huidige college heeft besloten om 
deze motie niet uit te voeren en een meerderheid van de gemeenteraad steunde het college. Ondanks 
ons pleidooi in de RTG (rondetafelgesprek bij gemeenteraad) om het anders te doen.  

In de RTG hebben wij ook ingebracht dat de aanbodkant (opwekken energie) de inwoners van het 
buitengebied veel harder raakt, dan inwoners in dorpen en steden. Dat rechtvaardigt om hen een grotere 
rol te geven. Ook dit pleidooi werd naar ons gevoel onvoldoende gehonoreerd. Voor ons een grote 
teleurstelling en eigenlijk meer dan dat. Het ontbrak ons aan motivatie en vertrouwen om mee te doen 
aan dit participatieproces. Wij hebben daarom na rijp beraad besloten om niet aan de voorbereiding 
mee te doen. 

De ambities van de provincie Utrecht 

In 2023 heeft de provincie Utrecht onderzoek gedaan naar de milieueffecten van windmolens. Zij gaf 
daarbij aan dat het advies van het burgerforum zwaarwegend meetelt. Daarbij is gekeken naar de 
haalbaarheid van aansluiting op het elektriciteitsnet en de mogelijkheden voor lokaal eigendom. Met 
deze onderzoeken is de provincie, aldus de website van de provincie, tot de meest haalbare gebieden 
gekomen. De onderzoeken zijn in januari 2024 aan de gemeenten aangeboden met de opmerking dat 
gemeenten nu zes maanden de tijd hebben om hun plannen voor windenergie te maken. Verschillende 
gemeenten ervaren dit als een verkapt dreigement. Wat ons opvalt is dat de provincie nog niet is komen 
praten in ’t Goy. Windpark Goyerbrug en alles wat daarom heen speelt bij inwoners, zou de provincie 
veel informatie kunnen verschaffen! 

Participatieproces provincie 

De provincie Utrecht heeft in 2023 ook een participatieproces uitgevoerd. De provincie zelf 
communiceert daarover het volgende: 

“In oktober 2023 heeft de provincie een digitale raadpleging gehouden over windenergie. Die is ingevuld 
door bijna 7000 deelnemers: inwoners van de provincie en inwoners van gemeenten die grenzen aan onze 
provincie. Daarnaast is er een burgerforum georganiseerd. De deelnemers hieraan zijn door een 
onafhankelijk onderzoeksbureau geloot uit de inwoners die zich via de digitale raadpleging hadden 
opgegeven. Om een goede afspiegeling van de bevolking te krijgen is daarbij een selectie gemaakt op 
basis van leeftijd, opleidingsniveau en geslacht. Daarna is gekeken of er een goede spreiding was over 
de provincie. In totaal hebben ruim 70 inwoners vier dagdelen lang gesproken over de resultaten van de 
digitale raadpleging en gezamenlijk een advies opgesteld. Zo geven ze bijvoorbeeld aan dat er gekozen 
moet worden voor locaties die zorgen voor zo weinig mogelijk extra overlast voor mensen, en waar de 
natuur en dieren er het minst last van hebben. Ook vinden zij dat het beter is om meerdere windmolens 
bij elkaar te zetten en te kiezen voor plekken waar de bevolking het meeste zeggenschap en voordeel kan 
hebben van de financiële opbrengst’. 

Wij stellen ons hierbij de vraag of inwoners van het buitengebied van de provincie voldoende in de 
gelegenheid zijn geweest om zich uit te spreken. Is het terecht dat er bij de keuze van de deelnemers 
sprake is een spreiding over de hele provincie, terwijl het produceren van windenergie vooral effect 
heeft op de inwoners van het buitengebied? Wij zien een provinciebestuur dat ambitieus zijn eigen 
doelen wil realiseren en daarom een participatieproces organiseert dat die ambitie ondersteunt. 
Participatie omdat het nu eenmaal moet. Wij zouden liever zien dat er echt met mensen in het 
buitengebied in gesprek wordt gegaan.  
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10. Zonnepark Oosterlaak  
De gemeenteraad van Houten is in 
september 2023 akkoord gegaan met 
het afgeven van een ontwerpverklaring 
van geen bedenkingen (VVGB) voor het 
zonneveld Oosterlaak aan de Tuurdijk.  

In februari 2024 is duidelijk geworden 
dat er tegen het afgeven van de 
vergunning geen bezwaren worden 
ingediend en dat het zonnepark kan 
worden gerealiseerd.  

Stichting Mooi ’t Goy heeft, namens het 
dorp, in 2023 met de exploitant Sunvest 
een participatieconvenant afgesloten. 
Op een bewonersavond (21 september) is uitgebreid gesproken over het participatieconvenant. Naar 
aanleiding van die bewonersavond is besloten om een addendum aan het convenant toe te voegen. 
Daarin wordt onder andere geregeld wat er met de jaarlijkse dotatie van € 15.000 in het 
leefbaarheidsfond gebeurt als Sunvest het zonnepark verkoopt en wat er gebeurt als Stichting Mooi ’t 
Goy (al dan niet tijdelijk) geen bestuur heeft. Van de bewonersavond is een uitgebreid verslag gemaakt. 
Dit verslag is via de Stichtingsapp gedeeld met de inwoners.  

11. Bloeizone ‘t Goy 
Onderstaande 4 logo’s staan symbool voor het Leader-project Bloeizone. Europa, de provincie Utrecht 
en de gemeente Houten investeren met elkaar in 2023 en 2024 € 150.000 in de opbouw van de 
bloeizone ’t Goy. Ook de inwoners investeren. Door zich in te zetten voor het dorp investeren zij 
eenzelfde bedrag. Dat gebeurt in vier pijlers: 

- Vereniging; 
- Branding; 
- Investeren in De Ploeg als dorpshart; 
- Inrichten van een Bloeizonepad.  

 
 

 

 

De leader subsidie 

De subsidie is in september 2022 aangevraagd. Op 8 maart 2023 is de subsidie toegekend aan Stichting 
de Ploeg. Stichting de Ploeg en Stichting Mooi ’t Goy hebben afgesproken dat zij samen het project 
gaan realiseren. Dit moet gebeuren vóór 1 januari 2025.  

Met de subsidie gaan we in De Ploeg een nieuwe keuken realiseren, een huiskamer inrichten, een 
buitenterras maken en zetten we stappen in het verder verduurzamen van het gebouw. Daarnaast 
komen we tot een bloeizone-wandelpad, versterken we de samenhang van het verenigingsleven en 
zorgen we dat het merk bloeizone op de kaart staat.  
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Locatie zonnepark en plaatsing panelen
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Projectinrichting 

Het project wordt ingericht in een structuur van 4 pijlers (groen). Aan het project wordt sturing gegeven 
door een stuurgroep bestaande uit twee bestuursleden van Stichting Mooi ’t Goy en twee bestuursleden 
van Stichting De Ploeg. De dagelijkse sturing is in handen van twee projectcoördinatoren.  

 

 

12. Statutair doel, vestigingsadres en samenstelling 
bestuur 2023 

Statutair doel 

Het bevorderen, instandhouden en bewaken van de leefbaarheid in het landelijk gebied van ’t Goy, 
zowel voor de inwoners als voor de aanwezige flora en fauna, in de meest ruime zin van het woord.  

Vestigingsadres 

Statutaire naam:   Stichting Mooi ’t Goy 
Gevestigd:    Beusichemseweg 130 
    3997 ML ’t Goy 
Inschrijving KvK:   82060827 
Bankrekeningnummer:   NL29 RABO 0361 8512 43 

Samenstelling Bestuur: 

Hans Miltenburg  voorzitter 
Wim Schreuders  secretaris 
Jeannette Zomer  penningmeester 
Mirjam Miltenburg  algemeen lid 
Simone Agterberg  algemeen lid 
Marrigje Hartman  algemeen lid 
Yvette Vernooij   algemeen lid 
Peter de Rooy   algemeen lid 
  

De Ploeg -

Bloeicentrum

Bert – John - 

Jeanette

Branding & 

Communicatie 

Leonie-Kim –

Gerdie

Bloeipad 

Mirjam –Marrigje

 

Verbinding en 

vereniging 

Simone – Tiny - 

Arthur

Trekkersoverleg/-afstemming

Stuurgroep: Ingrid, Frank, Peter en Hans 
(projectcoördinatoren vormen secretariaat)
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13. Jaarrekening 2023  

Ontvangsten en uitgaven 

Ontvangsten in €   Uitgaven in € 

√  Saldo 1 januari 2023 € 3.263,49 √  Bankkosten en rente € 220,26 

√  Subsidie Rabobank € 4.000,00  √  Verzekeringen € 514,95 

√  Vrienden van de Stichting € 300,00  √  Nagekomen start bloeizone 
event 

€ 290,40 

√  Donaties € 580.00  √  Bewonersavond € 75,75 

 √  Communicatie  € 121,96 

 √  Saldo 31 december 2023 €6.920,17 

 Totaal  € 8.143,49   Totaal  € 8.143,49 

Toelichting Donaties 

De stichting telde in het verslagjaar ongeveer 55 donateurs.  

Toelichting vrienden van de Stichting 

Naast de donateurs steunden 5 bedrijven met een bijdrage van € 100 als vriend van de Stichting.  

Toelichting subsidie Rabobank 

Dit betreft een subsidie in verband met het bloeizone-pad. De subsidie kan niet voor andere doeleinden 
worden gebruikt.  

Toelichting ontwikkeling banksaldo 

Als de subsidie van de Rabobank niet wordt meegerekend, zien we dat banksaldo is afgenomen van € 
3.263,49 naar € 2.920,17. Omdat er niet in de website is geïnvesteerd (zie jaarverslag) is het saldo eind 
2023 toch nog vrij hoog. De tegenvallende opbrengsten van donaties vragen om actie, te meer daar 
mag worden verwacht dat er in 2025 en verdere jaarlijks middelen nodig zijn om de Bloeizone-website 
te onderhouden.  

14. Begroting 2024 
Ontvangsten in €   Uitgaven in € 

√  Beginsaldo 1 januari 2024 € 6.920,17 √  Onvoorzien € 500,00 

√  Donaties € 1.500,00 √  Bankkosten en rente € 200,00 

√  Vrienden van de Stichting € 500,00  √  Verzekeringen  € 600,00 

    √  Bijdrage bouw website 
bloeizonepad 

€ 2.500,00 

    √  Realisatie bloeizonepad € 4.000,00 

    √  Eindsaldo 31 december 2024 € 1.120,17 

 Totaal € 8.920,17  √  Totaal € 8.920,17 
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